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YOUTH LEAGUE 2025-26 – (SECONDARY SCHOOL DIVISION)
PARENTAL CONSENT FORM 
(PLAYERS UNDER 18 YEARS OLD)
Section 1 – Player Details & Declaration:
	Player Surname:
	

	Player Other Name(s):
	

	Player HKID or Passport Number (if HKID not available):
	

	Player Date of Birth:
	

	Nationality:
	

	Contact Tel No.:
	

	Email:
	

	Registering School and Team:
	

	Current or Previous Youth Team (if any):
	

	Jersey Number:
	

	Parent or Guardian Surname:
	

	Parent or Guardian Other Name(s):
	

	Parent or Guardian Contact Number (for emergency):
	

	Parent or Guardian Email:
	



Section 2 – Parent or Guardian’s Consent:
By signing below, I, 				 (the “Parent or Guardian”), hereby confirm that I:
1. Am the abovenamed player's parent, or legally appointed guardian. 

2. Consent, in respect of the player whose particulars are described above (the “Player”) to:
a. the Player being registered by Hockey Hong Kong, China (“HockeyHK") as a player for 				(the “School”) in order to play in the HockeyHK Youth League;

b. the Player participating in hockey matches, tournaments and events organised by HockeyHK; 

c. the usage of images and video of the Player being used by HockeyHK in promotional materials and grant all rights in respect of the usage of such images to HockeyHK; and

d. data regarding the Player being retained by HockeyHK in accordance with Hong Kong law. 

3. Acknowledge that I have responsibility to provide protective gears to the Player, including mouth guard, shin guard and other appropriate protections, in order to ensure Player’s safety and comply with international convention.

4. Understand and agree that neither the HockeyHK, nor their officials shall be held responsible for or have any liability in respect of any incident, accident or injury sustained by the Player or any damage or loss to the Player’s possessions as a result of their participation in hockey as a player, spectator, or official.

5. Will communicate any revocation of my consent to the above matters in respect of the Player to the School in writing and by email to HockeyHK and that neither the School nor HockeyHK will be deemed to have any knowledge of the revocation of such consent until such communication is received. 

第二部分 - 家長或監護人同意書:
以下簽署人，__________________________(「家長或監護人」) ，謹此確認:

1. 本人是上述球員的家長或合法指定的監護人。

2. 同意關於上述球員(「該球員」):
a. 該球員被中國香港曲棍球總會註冊為__________________學校的球員，以便參加中國香港曲棍球青年聯賽;
b. 該球員參加中國香港曲棍球總會所舉辦的曲棍球比賽、錦標賽和本地活動;
c. 中國香港曲棍球總會可使用該球員的圖像和視頻作為推廣材料，並授予中國香港曲棍球總會使用該等圖像的全部權利;
d. 中國香港曲棍球總會根據香港法律保留有關該球員的數據。

3. 理解並同意，中國香港曲棍球總會及其工作人員無須對該球員因參與曲棍球比賽、觀看或擔任工作人員而遭受的任何事故、意外或傷害，或該球員的財物損失或損毀負責或承擔任何責任。

4. 理解本人有責任為該球員提供並確保安全，包括配備牙套、護脛及其他適當的防護裝備，並遵守最佳慣例。

5. 如需撤回本人對上述事項的同意，本人將以書面方式及電郵向學校和中國香港曲棍球總會發出通知，且學校和中國香港曲棍球總會在收到此通知前，將不會被視為知悉此撤回。

6. 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。


Signature簽名: 	_________________________
Name姓名:		_________________________
Date日期:		_________________________
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